
Je 16. září 2011 a fotbal volí Haškova nástupce.  
http://www.cernasvine.cz/node/562 3.9.2011 
 
 
Za tři měsíce bude Valná hromada Fotbalové asociace České republiky volit nového 
předsedu – nástupce Ivana Haška. Černá svině s velkým předstihem přináší scénář, jak by 
tato volba mohla vypadat. Pro lepší přehlednost je tento „nadsázkový výlet“ do budoucna 
uspořádán do podoby on-line přenosu z tohoto jednání. Bavte se společně s námi. 
 
20.01 Před mikrofon předstupuje zastupující šéf fotbalu, moravský funkcionář Dalibor 
Kučera: 
„Tož vás tady všecky vítám, začneme hned zostra. Máme dneska najít náhradu za Ivana, 
věřím, že volba bude důstojná. O toto koryto, promiňte, tuto funkci, projevilo zájem asi sto 
dvacet lidí. Některé, jako byl třeba Stanislav Gross nebo Jiří Paroubek jsme vyřadili hned v 
prvním kole, protože nesplnili základní podmínku – nepoznají ofsajd. Ti další vám postupně 
tady u pultíku řeknou proč kandidují a čeho chtějí dosáhnout sami. Takže prosím prvního z 
nich, Ladislava Vízka. 
 
20.03 Před mikrofon předstupuje Vladimír Šmicer:  
„Omlouvám svého tchána, to víte, do Kozlovny včera přijel Karolko Dobiáš. Takže se jim 
protáhly karty. A už jsem to párkrát zažil, věřte mi, opravdu byste nechtěli vidět, jak tchán 
vypadá, když dorazí domů na ránem vyčerpaný mariášem. Ovšem pokud tu Láďa byl, řekl by 
asi toto: Je načase s tím českým fotbalem něco udělat. Takže asi tak. 
 
20.10 slova se ujímá Aleš Hušák, člověk, který dokázal přivést ke kolapsu slepici, 
snášející zlatá vejce, což se předtím ještě nikdy nikomu nepodařilo: 
V této zemi je jen málo lidí, kteří toho udělali pro český více než já. Dal jsem této zemi 
špičkový hokejový stadion, který nám závidí celý svět. Proč to tedy nezopakovat s 
fotbalovým stadionem. Navíc, jak jsem už několikrát řekl, zažít neúspěch přece není 
žádná ostuda. Důležité je z tohoto neúspěchu se poučit, aby člověk mohl být později 
úspěšný. A proto mohu slíbit, že se mnou v čele Fotbalové Asociace České republiky se 
přinejmenším všichni hodně poučíme. 
 
20.13 Do debaty se poprvé hlásí Svazová uklízečka Jarmila Schovajsová:  
Chlapi, ještě jste ani nezačali a už si někdo ubliknul na pisoáru. Tak takhle tedy ne. 
 
20.15 Předsedající Kučera vzápětí nechává vyvést ze sálu růžolícího delegáta z 
Hodonínska. 
 
20.16 Pozor, vzrušení v sále, k mikrofonu se chystá Miroslav Pelta – jablonecký šíbr a horký 
kandidát na šéfa fotbalové asociace 
 
20.19 u mikrofonu Miroslav Pelta – jablonecký šíbr a horký kandidát na šéfa fotbalové 
asociace: 
Dobrý večer, je tady horko, že mi to kravatu stahuje ke krku jako když jsem seděl na 
Arsenalu a ti naši borci sparťanský ještě tehdy ty kluky vopálený ani nemohli faulovat, 
protože je nedoběhli. To se mi tehda špatně dýchalo, víte jak to myslím. 
 
20.20 a Pelta pokračuje: 
 Zájem o fleka samozřejmě mám, peníze seženu, to nebude problém, ať už 
Jardovy nebo Karlovy, to je jedno. O tom žádná. Hlavně, ať se mi nikdo nesere do 
obsazování zápasů Jablonce. Hrubeš, Kocourek, Drábek, Paták. To hlásím dopředu. Ale 
ještě jednou říkám, prachy seženu, kontakty mám. Už se začínám učit anglicky. Takže no 
problem. I am boss. 
 



20.23 Mikrofonu se (opět?) ujímá Aleš Hušák, bývalý šéf Sazky a obdivovatel Ivana 
Haška, jehož nástupce dnes svaz volí: 
Pánové, tohle jednání není hodné jména českého fotbalu, které jsme s Ivanem dlouhé dva 
roky společně budovali. Připadá mi to spíše jako pokus o nepřátelské převzetí této fotbalové 
organizace. Podívejte se na sebe. Copak nevidíte, že potřebujete TOP manažera? Copak 
vám není jasné, že je potřeba, aby český fotbal vedl někdo, kdo naváže na Ivanovy 
myšlenky? Copak si neuvědomujete, že tenhle sport má v Česku potenciál uživit pár desítek 
funkcionářů a pár stovek hráčů mnohem luxusněji, než dosud? Rozpočet přece může 
bobtnat! Může! Já to vím! Stačí správný ekonomický přístup. Kdo to umí? Víte, nechci vám 
radit, ale už nějakou chvíli nemám do čeho píchnout. Za mrzký peníz a hrstičku 
zaměstnaneckých bonusů bych to možná vzal. 
 
20.26 a delegáty přesvědčuje Roman Pros – majitel Zbrojovky Brno, který už asi 
osmkrát prohlásil, že stavba nového stadionu Za Lužánkami začne brzy: 
Už neuvěřitelných šest let se pohybuji ve vysokém fotbale a za tu dobu jsem zažil ledacos. 
Myslím, že je teď na čase, abych to českému fotbalu a fanouškům vrátil. V Brně už nebudu 
mít tolik starostí a proto se mohou soustředit na pozvednutí celého fotbalu. Myslím, že 
jedinou správnou cestou je vylepšit zázemí fotbalových klubů. Mým snem je, aby každý i ten 
nejmenší fotbalista v České republice mohl každý den hrát na kvalitním umělém trávníku. 
 
20.31 u mikrofonu Pavel Čapek – televizní komentátor, známý také jako Čapoun. Tuto 
přezdívku dostal od Ivana Horníka: 
 Rozpletení gordického uzlu, v němž se český fotbal zmítá a dusí, je famózně jednoduché. 
Musíme se všichni vyšroubovat do vzduchu a vyslat tvrdé projektily na ty, kteří se pohybují 
daleko za ofsajdovou hranou. Ve jménu té báječné hry se zakulaceným předmětem 
vydlážděme české uličky k novým finančním zdrojům. Zahrajme na housle všem, kdo jen 
vyčkávají ve strnulých defenzivních blocích. Zatančeme společně úchvatný balet v 
šestnáctce. 
 
20.38 a Pavel Čapek - podle nechápavých výrazů některý delegátů a předsedajícího 
Dalibora Kučery - bohužel ještě nekončí: 
Přeřaďme konečně z velkých, planých slov k činům. Prostě a jasně. Pohněme neměnnými 
konstantami a narýsujme kolmice k novým zítřkům. Český fotbal se teď svíjí v nefotbalové 
pozici. Potřebuje kormidelníka se skutečně gólovými parametry, který ho povede nejen 
efektně, ale i efektivně. Který vystaví červený kartonek všem nepravostem. Jinak tu bude zle 
nedobře. Nového předsedu prostě čeká jakýsi souboj Goliáše s obrem. 
 
20.41 až ze Slovenska přijel na valnou hromadu Pavel Hoftych – trenér Bohemians 1905, 
dnes Trnavy, příležitostný televizní komentátor. Jistě bude mít podnětný příspěvek. 
 
20.45 Hoftych za pultem:  
Já se delegátům omlouvám, nechtěl jsem kandidovat na předsedu svazu, jen jsem omylem 
poslal přihlášku do fanclubu Ivety Bartošové na svazovou adresu. Takže sorry, fakt jsem 
jen popletl adresy… pěkný den přeju, ehm… 
 
20.47 S technickou poznámkou se přihlásilo trenérské duo Stanislav Levý a Miroslav 
Beránek. „To je pěkný. Ještě tu nejsme ani dvě hodiny a už došlo pivo. S českým fotbalem 
se musí něco stát, vždyť tohle není možný!“ burácí zkušení kouči. 
 
20.49 Schůze je do 21.00 hodin přerušena.  
 
Konsternovaní delegáti vyslali Levého s Beránkem do 
nejbližšího nonstopu, aby tam zjednali nápravu. „V současné situaci je schůze ochromena, 
nejsme usnášeníschopní“ vysvětlil předsedající Dalibor Kučera.  
 



21.00 Na řadu přichází příspěvky českých fotbalových trenérů Rady, Straky a dalších 
 
21.02 mluví Petr Rada – ten měl u českého nároďáku fakticky pecháček….: 
 Hele, takže asi takto. Hlavně, aby se na svaz nedostal Ščasný. Protože to by byla 
katastrofa. Vždy přece všichni věděj, co se za jeho působení dělo u Ivana pod vysílačem, že 
jo. Moment… (z kapsy tahá kapsli s rohypnolem, zapíjí minerálkou a pokračuje) Nějaký 
gumy armádní tady přece nepotřebujeme, sorry Luďku (směrem k Luďku Macelovi). Já už to 
mám vychytaný, když nezapomenu na prášky, můžu pracovat klidně i šestnáct hodin denně. 
Takže jen takto ve stručnosti. 
 
21.05 na pódium se ve slušivých červených polobotkách štrachá František Straka – 
bývalýněkolikadenní trenér reprezentace, bývalý neúspěšný politik: 
Tak já bych pro pozvednutí toho českého fotbalu chtěl udělat maximum, ať už jako trenér, 
nebo předseda. Je to všechno o tom srdíčku. Každej si musí uvědomit, o co tady hrajeme. A 
musí se vrátit do českého fotbalu čest a hrdost, pak s tím srdíčkem můžeme dojít daleko. 
Klidně můžeme do dvou let vyhrát mistrovství světa. Jen musíme rozbourat ten malý český 
rybník. Ja? 
 
21.09 za pultíkem Míra Bosák – televizní komentátor, známý svými vtipnými hláškami: 
Kolik funkcionářů může říci, že nemají máslo na hlavě. Nevím, ale mám pocit, že jich nebude 
víc, než prstů na ruce zasloužilého lesního dělníka po třiceti letech práce s pilami všeho 
druhu. A jen tak na okraj – v předsálí jsem potkal Jiřího Kubíčka, kterého jste nepustili na 
valnou hromadu. Takhle rozzuřeného frajera jsem ještě neviděl. Potkat ho v noci, zakousnu 
se do stromu a dělám suchou větev. Doporučuju, aby byl vpuštěn, než se něco stane. 
 
21.10 Delegáti prosbu Míry Bosáka schvalují a pouštějí Jiřího Kubíčka do sálu. 
 
21.15 Ovšem předsedající Valné hromady Dalibor Kučera má rázem problém. Kandidáti 
přihlášení do diskuse se houfně odhlašují s vysvětlením, že nebudou mluvit, protože neví, 
kde všude má Kubíček diktafony. 
 
21.17 Svazová uklízečka Jarmila Schovajsová Kubíčka prohlédává.  
Poté mu zabavuje malý diktafon ukrytý v botě, druhý velký v boční kapse saka, třetí po vzoru 
špionážních filmů má Kubíček ukrytý v propisovačce. Následně mu Schovajsová pro jistotu 
zabaví také špendlík, klubový odznak střížkovských Bohemians, tabatěrku s věnováním 
Karla Kapra a malou roličku toaleťáku „pro případ“. 
 
21.21 Do boje o předsednické křeslo se k překvapení mnohých zapojuje i hokejový 
trenér Alois Hadamczik. Jako celý dnešní večer i tentokrát vám nabízíme doslovný 
přepis jeho projevu:  
„Huhly huh heh huhu žiži baba gů. Gag mama huhly bud bada bů. Šekele meme ne teper na 
pa. Budu va lalami huhly huhly.“ Ačkoli Hadamczikovi nejspíš málokdo rozuměl, poprvé se 
dnes ozývá potlesk. Možná, že jsme viděli v akci nového šéfa českého fotbalu. 
 
21.25 Většina zástupců moravských klubů popíjí v předsálí slivovici, Češi naopak 
zahájili protestní jedlovku. Ovšem slovo si bere bývalý rozhodčí Pavlín Jirků.  
„Ahoj všichni! Šmarja, jak dlouho já vás všechny takhle pěkně pohromadě neviděl. Chyběli 
jste mi, bando!“ zastřihal familiárně fousy. 
 
21.27 A Pavlín pokračuje:  
Klucí, nebojte, dlouhej nebudu. Víte, jen mi přijde, že v tom fotbalu teď tak nějak chybí ta 
správná bžunda. Časy, kdy se lidi mohli dívat na pěknou kopanou, jsou tatam. O zábavu 
se musí starat rozhodčí, to je trend! Začal jsem to já už dávno před lety, pak se mě snažil 
napodobit ten plešatej Collina, ale moc mu to nešlo. Pojďme ukázat světu, že to jde. 



 Musíme si na hřišti trošku zašvejkovat, vo tom to je. Helejte, já nemusim bejt hnedka šéf 
všeho. Dejte mi komisi rozhodčích a uvidíte, že se českej fotbal dostane až do CNN. 
 
21.30 Po Pavlínově vystoupení se nejspíš žádná revoluce konat nebude. Jen Jiří Kubíček 
přišel s technickou poznámkou, aby delegáti zařadili jako poslední bod dnešní schůze návrh 
na zřízení funkce oficiálního klauna svazu. „Těch tady máme, Jirko!“ ozývá se od stolů od 
dobře naladěných funkcionářů. 
 
21.33 Poznámku Jiřího Kubíčka přerušuje start helikoptéry před budovou.  
To Aleš Hušák opouští jednání. „Tohle čekání nesnesu. Kdyby něco, volejte mi do vily na 
Menorce,“ prohlásil ex-vládce Sazky před odletem. Jeho šance získat uvolnění křeslo po 
Ivanu Haškovi povážlivě klesly. 
 
21.35 Před mikrofon se vrací Míra Bosák:  
A konec první poloviny dnešní valné hromady už je za dveřmi, dalo by se říct, že už 
podupává v předsíni... ... a to jsou moc pěkné zvuky. 
 
21.38 V sále nastává ruch, u některý delegátů i „vzrušení“. K pódiu míří chůzí zkušené lvice 
Dagmar Damková. 
 
21.41 Dagmar Damková – česká rozhodčí, která na podzim nastupuje do komise 
rozhodčích 
EUFA: 
 Vařit sice neumím, ale o to líp zvládám všechno potřebné pro práci funkcionáře v českém 
fotbale. Doma občas při vymetání švábů ze skříní náhodou vyposlechnu, o čem se baví 
Roman (rozuměj Berbr), takže základy mám dobré. Nenajdete lepší. I socani mají podmínku, 
že ve vedení musí mít ženu. Takže jsem tu, máte mne k dispozici. Jsem vaše. 
 
21.43 Delegátovi valné hromady z Uherského Hradiště Jaroslavu Konopáskovi zřejmě nějak 
špatně „secvaknul“ proslov Dagmar Damkové a chtěl si „sáhnout na…“, však víte na co. 
Vzápětí byl usměrněn předsedajícím Kučerou a posléze knockautován gorilou Romana 
Berbra. 
 
21.45 Na tribuně se objevuje první aktivní hráč. Není to nikdo jiný než Tomáš Řepka. 
Frajersky se opírá o pultík. 
"Podívejte se na mě. Co vidíte? He?“ Následuje dramatická pauza. „Nic? Tak já vám 
napovím. Vidíte chlapa, vy slaboši. Přesně tohle českej fotbal potřebuje – chlapa. Jsem 
tvrdej, neúprosnej, drsnej, s ničím se nemažu a jdu jako buldok za vítězstvím. Zvolte mě a 
uvidíte, jak s váma zametu, vy kašpaři. Já vám zvednu mandle! Potřebujete pořádnýho 
kapitána jako prase drbání. Jasně, možná nejsem žádnej Ajnštajn, ale jak říkám – nemusí 
svítit, stačí když bliká. Tak si sakramentsky rozmyslete koho zvolíte, nebo vám všem rozbiju 
držky!“ Řepka bouchá do pultu a sebevědomě odchází. 
 
21.47 Svůj návrh přichází delegátům odtajnit i starý fotbalový šíbr Lubomír Puček. V zákulisí 
se mluvilo o jakémsi systému „puček“. Tak uvidíme.  
 
21.50 bývalý sudí, známý spíše pod přezdívku bezbolestná vrtačka, mluví zeširoka: 
„Kolegové, jak sami dobře víte, mám toho za sebou hodně. Dokázal jsem se dostat z 
mnohem horších situací než je ta, ve které je právě teď český fotbal. Proslul jsem 
elegantními řešeními, ať už na hřišti nebo mimo něj. Nikdo mi nemůže vyčítat, že bych 
nerozuměl financím. Sami si pamatujete, že když jste na to měli, dokázal jsem vám zařídit, 
co jsem vám na očích viděl. Teď před vás předstupuji znovu. Čistší než kdy jindy, a to nejen 
proto, že jsem se včera stavil u kamaráda v nightclubu a dopřál si perličkovou koupel... 
 
 



21.52 Puček pokračuje:  
Ale k věci – v dnešní celosvětové krizi se dokážou udržet jen ti, kteří ví, co s penězi. 
Podívejte se na velké banky – ty krizi dokázaly nejen přežít, ale ještě na ní i vydělat. Takže, 
když zvolíte mě, kterého všichni dobře znáte, slibuji originální systém „puček“. Každý klub, 
který si chce pojistit standardně dobré a udržitelné výsledky v Gambrinus lize, bude 
pravidelně, bezúročně a nevratně pučovat lidem z vedení svazu. Ti získaný kapitál přerozdělí 
mezi všechny zainteresované. Je to nejčistší řešení, které mě napadlo. Zcela transparentní a 
demokratické, protože kdo výsledky nechce, tak ať prostě nesype. A naopak, přátelé.“ 
 
21.53 Z části sálu se ozývá frenetický potlesk. 
 Konečně všem došlo, že systém „puček“ je ve skutečnosti promyšlený systém „půjček“, 
který v Česku už dříve dlouho fungoval. „Jó, starý dobrý časy,“ brblají pamětníci. 
 
21.55 Předsedající Dalibor Kučera vyhlašuje pětiminutovou pauzu, poslední příspěvky 
přijdou na řadu po desáté hodině. Kolem půl jedenácté by měla fotbalová veřejnost znát 
nástupce Ivana Haška. 
 
22.01 A ke slovu se konečně dostal bonmoty proslulý Ladislav Škorpil:  
„Nemám nic jinýho, než že se osobně domnívám, že dneska byly erupce na Slunci a na 
Měsíci. Nemám jiné vysvětlení pro tenhle guláš, co zatím máme možnost zhlédnout a slyšet. 
Musíme do toho jít všichni naplno. Já, když koučuju, koučuju naplno. Když souložím, 
souložím naplno. A od toho bychom se měli odpíchnout. 
 
22.03 a slovo si bere původně basketbalový, posléze fotbalový, trenér Jaroslav Hřebík: 
Je potřeba si to pořádně rozebrat, problémy českého fotbalu vzít tak trochu vědecky. Třeba 
si je rozdělit do několika čtverců, abychom jasně viděli, kde jsou naše slabiny a přednosti. A 
předchozí příspěvky neberte moc vážně, protože, a nechci se nikoho dotknout, opravdové 
odborné znalosti mám v republice akorát já. 
 
22.06 k mikrofonu dorazil Petr Čtvrtníček – herec a příležitostný komik:  
Hele, můžu mluvit, Dalibore? Otáčí se Čtvrtníček směrem k pultu předsedajícího. "Chlapi, co 
po mne chcete? Vždyť já jsem jenom unavenej starej kluk. Unavenej jako kotě. Takže sem 
vám přišel akorát říct, abyste se jako nepočítali. Já už nejsem floutek, která má na hlavě 
nějaký komedie. Jedno si ale pamatujte - ono se to samo neudělá. Hele už musim končit, de 
sem k pultu nějakej č....k. 
 
22.10 U pultu opět Alois Hadamzcik, tentokráte si dává záležet, aby mu bylo rozumět a 
aby kolem sebe neprskal :  
Možná si řeknete, že se to příliš nehodí, ale rád bych požádal delegáty Valné hromady, 
aby nechali přestěhovat sídlo svazu z Lipenců do Kravař. Děkuji. 
 
22.11 Věcná poznámka Michala Bílka: 
Rád bych připomněl za svého kamaráda Ivana Haška, který se valné hromady z jistých 
důvodů nemohl zúčastnit, že sídlo svazu v Lipencích není. Před třemi měsíci to valná 
hromada neodhlasovala.  
 
22.12 Věcná poznámka - Alois Hadamczik:  
Aha. V tom případě bych rád požádal delegáty Valné hromady, aby nechali do Kravař 
přestěhovat sídlo svazu ze Strahova. 
 
22.13 A opět je tu Michal Bílek: 
To by šlo, říká. 
 
22.15 Předsedající Kučera nechává hlasovat o přestěhování svazu do Kravař. Výsledek 
hlasování : 



delegáti v poměru 189 - 11 schválí přestěhování svazu do Kravař u Opavy. Proti byla jenom 
skupinka kolem toaletářky Schovajsové, která odmítá tak daleko dojíždět do práce. 
 
22.17 Mezi přihlášenými do diskuse zbývají už jen tři delegáti. Bývalý sudí a vládce 
fotbalu ve středních Čechách Miroslav Liba, bývalý svazový pokladník Jaroslav Vacek 
a jako úplně poslední se za řečnický pultík hlásí svazová toaletářka Jarmila 
Schovajsová. Dá se očekávat, že původně ohlášený termín hlasování na půl 
jedenáctou delegáti dodrží. 
 
22.19 a už mluví Miroslav Liba – bývalý sudí, dnes mentor mladých rozhodčích a šéf 
fotbalu ve středních Čechách, známý také z odposlechů Ivana Horníka:  
To, co hráči Doks předváděli, bylo pod moje rozlišovací schopnosti. Když Doksy 
postupovaly, na nic si nestěžovaly. Teď když sestupují, tak brečej a neustále si na něco 
stěžují. Chci poslat vzkaz do Doks, že kopat do rozhodčích nám nikdo nebude. O Doksech 
jsem dosud nevěděl, nezajímaly mě, ale teď se na ně podívám. To si mohou být jisti.“ řekl na 
úvod šéf středočeských rozhodčích Miroslav Liba v narážce na nedávný podivný zápas 
v pralesních ligách na Příbramsku. 
 
22.20 Předsedající Dalibor Kučera Libu upozorňuje, že plácá nesmysly a ať jde k věci. 
 
22.22 po zapálení asi šesté cigarety dnes večer Liba pokračoval:  
„Řeči novinářů a všech kolem o čistotě fotbalu jsou falešné a nesmyslné. Já si kopat do 
rozhodčích nenechám. Musíš umět vyhrát a musíš umět prohrát. Já jsem nikomu stéblo přes 
cestu nepoložil. Takže s touto filozofií do toho jdu po hlavě. Všichni mne znají, jsem férový a 
čestný,m nikoho jsem nikdy nepodrazil. To vám musí stačit. 
 
22.23 kratičký příspěvek přednáší Jaroslav Vacek – bývalý strážce svazové pokladny, 
přezdívaný Jarda Miliarda:  
Prrrosím vás, my se tady šťouráme v maličkostech a miliony nám mezitím utíkají okny. 
Vzpomínáte, jak mne Hattrick vyfotil ve vaně plné tisícovek? Tak pokud se chcete koupat se 
mnou, zvedněte ty pracky pro mě nahoru. 
 
22.25 Co to? V sále začala hrát státní hymna! Funkcionáři se zmateně rozhlížejí, 
někteří vstávají a rozpačitě si zapínají saka. Uličkou mezi stoly kráčí k mikrofonu 
prezident republiky Václav Klaus! Ano, to nejlepší na konec. Je tady a bude mluvit. 
 
22.28 A Václav Klaus na to jde ostře: 
 „Jak jistě dobře víte, napsal jsem knihu Modrá, nikoli zelená planeta. Doufám, že ji všichni 
máte doma v knihovně. Kdo ji ještě nemá, může si ji zakoupit po mém projevu v předsálí za 
lidovou cenu 850 korun. Ale k věci. Teď jsem dopsal její pokračování nazvané Zelená, nikoli 
modrá planeta. Mnozí si myslí, že je to kniha, kterou se snažím vyjít vstříc ekologům, ale to 
je tristní, opravdu tristní, omyl. Je kniha o fotbale. Každé malé dítě přece ví, že se fotbal 
hraje na zelené trávě. A proto vás vyzývám jako hlava státu, abyste mě udělali i hlavou 
českého fotbalu. Myslím, že to mohu neskromně říci – mám pro tuto práci ty nejlepší 
předpoklady a schopnosti - jako ostatně pro všechny další činnosti, které na tomto světě 
existují. Tak si to nekomplikujte a hlasujte pro mě. Nerad, jen velmi nerad bych viděl, v čele 
českého fotbalu někoho jiného než sebe.“ 
 
22.30 Zní fanfára a prezident odchází. 
 
Josef Krula servilně vybíhá před hlavu státu, uklání se před Klausem, snaží se mu líbat 
polobotky a pod jeho nohy rozhazuje až ke dveřím ze sálu květiny.  
 



22.32 Předsedající Dalibor Kučera je po proslovu Václava Kaluse zjevně rozhodnut, koho 
bude volit a nechce Valnou hromadu protahovat. Nicméně v diskusi stále zůstává poslední 
přihlášený.... 
 
22.34 K řečnickému pultu se šourá se svěšenou hlavou uklízečka Jarmila 
Schovajsová, která pracuje v sídle svazu už dvacet let. Delegáti zpozorněli, tuší, že se 
blíží finále večera. 
 
22.35 A paní Schovajsová delegáty nešetří: 
„Heleďte, pánové - sem se přihlásila do toho konkurzu, protože sem věděla, že budete 
všichni ptáci v jednom hnízdě. No nečum na mě, Macelo, po tobě sou ty pisoáry nejvíc 
pochcaný! A Golda zase neví, na co se používá štětka, že jo? Jak má vypadat český 
fotbal, když to po vás vypadá na hajzlech jak v Afgánistánu po americkým náletu? Chtěla 
sem vám teda říct toto – a dobře mě poslouchejte, nebudu to víckrát opakovat - už mě 
serete! Ale za ty roky, co po vás likviduju ty svinstva, už vím, jak uklidit sračky a chcanky. 
Takže kdybyste mě zvolili do čela toho vašeho pošahanýho svazu, blýskal by se český fotbal 
jak hajzly v celým baráku. Tak to je moje nabídka.“ 
 
22.37 V sále je po projevu uklízečky hrobové ticho. Luděk Macela upřeně hledí pod stůl, 
Josef Krula si drží hlavu v dlaních a nejspíš přemýšlí, k čemu se používá záchodová štětka.  
 
Ale pozor! Schovajsová, která už opouštěla řečnický pult, se vrací a ještě chce 
mluvit... 
 
22.38 a bohužel skutečně pokračuje: 
 „Jo, a ještě sem vám chtěla říct, že nejmenšího kokota na svazu má...“ 
 
22.40 Někdo vypnul zesilovač a poslední slova uklízečky bohužel zanikla v 
pobouřeném šumu v sále.  
 
Valná hromada se ocitá na okraji chaosu, všichni se teď dívají jeden na druhého 
s nevyřčenou otázkou....koho, sakra, myslela? Nápadně rudý Otakar Černý z neznámých 
důvodů se slzami v očích opouští sál. 
 
22.45 Teď zhasla světla, občas sál ozáří jen blikanec Tomáše Řepky, je tu naprostý 
chaos, delegáti se začínají prát,nadávají si a vypadá to, že dnes tedy rozhodně nového 
předsedu nezvolí… Takže nezbývá než poděkovat za pozornost, snad příště delegáti 
důstojného nástupce Ivana Haška zvolí. Poslední věta předsedajícího Kučery zněla: 
"Kdo sem, k sakru, tu bábu pustil..." 
 


